

No. 28896

**UNITED NATIONS
and
CHILE**

Exchange of letters constituting an agreement on the arrangements for the Technical Conference on practical experiences in the realization of sustainable and environmentally sound autonomous development by indigenous people, to be held in Santiago from 18 to 22 May 1992 (with annex). Geneva, 12 March and 23 April 1992

Authentic text: Spanish.

Registered by the United Nations on 23 April 1992.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
CHILI**

Échange de lettres constituant un accord sur les arrangements relatifs à la Conférence technique sur l'expérience pratique des populations autochtones en matière de développement autonome durable et écologiquement rationnel, qui doit se tenir à Santiago du 18 au 22 mai 1992 (avec annexe). Genève, 12 mars et 23 avril 1992

Texte authentique : espagnol.

Enregistré par l'Organisation des Nations Unies le 23 avril 1992.

[TRANSLATION]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND CHILE ON THE ARRANGEMENTS FOR THE TECHNICAL CONFERENCE ON PRACTICAL EXPERIENCES IN THE REALIZATION OF SUSTAINABLE AND ENVIRONMENTALLY SOUND AUTONOMOUS DEVELOPMENT BY INDIGENOUS PEOPLES, TO BE HELD IN SANTIAGO FROM 18 TO 22 MAY 1992

Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

¹ Came into force on 23 April 1992 by the exchange of the said letters.

[TRADUCTION]

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE CHILI SUR LES ARRANGEMENTS RELATIFS À LA CONFÉRENCE TECHNIQUE SUR L'EXPÉRIENCE PRATIQUE DES POPULATIONS AUTOCHTONES EN MATIÈRE DE DÉVELOPPEMENT AUTONOME DURABLE ET ÉCOLOGIQUEMENT RATIONNEL, QUI DOIT SE TENIR À SANTIAGO DU 18 AU 22 MAI 1992

Publication effectuée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

¹ Entré en vigueur le 23 avril 1992 par l'échange desdites lettres.